
Retsudvalget

Til: Justitsministeren

Dato: 8. maj 2012

Udvalget udbeder sig ministerens besvarelse af følgende spørgsmål:

REU alm. del

Spørgsmål 756
Der har igennem den senere tid kunnet stilles spørgsmålstegn ved den måde,
som PET anvender klassificeringsreglerne på, og for at sætte denne praksis i
relation til de øvrige europæiske lande, bedes Justitsministeriet oplyse, om
der har været sager, hvor Menneskerettighedsdomstolen har haft lejlighed til
at vurdere rimeligheden i sådanne beslutninger om klassificering, samt over-
sende de relevante afgørelser, hvor medlemslande er blevet dømt for at tilba-
geholde informationer med den begrundelse, at informationerne var fortrolige.

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra Peter Skaarup (DF).
Svaret bedes sendt elektronisk til spørgeren på dfpesk@ft.dk og til ud-
valg@ft.dk.

På udvalgets vegne

Karina Lorentzen Dehnhardt
formand
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